
 

 

Zápis ze 
 

 zasedání Valné hromady   ENERGOREGIONU 2020 ,  
 
ve čtvrtek 17. února 2011 ve 14 hodin ve velkém sále Sport-V-hotelu v Hrotovicích 

na Třebíčsku 

 

Přítomno : 83 hlasujících starostů dle prezenční listiny ze 128 členských obcí, hosté – 
poslanci František Bublan, Ladislav Jirků, Vojtěch Adam, Pavel Kováčik, senátor 
Vítězslav Jonáš, předsedkyně SUJB Dana Drábová, starostové 5 km pásma EDU , za 
JMK Aleš Ryšánek, předseda energetické komise JMK, senátorka Marta Bayerová, za 
ČEZ EDU Petr Spilka, tiskový mluvčí EDU 

 

Navržený program jednání valné hromady : 

1. Zahájení, přivítání a představení hostů 
2. Volba předsednictva , návrhové a volební komise 
3. Zpráva předsedy o činnosti sdružení od posledního zasedání VH 
4. Diskuze ke zprávě 
5. Zpráva revizní komise 
6. Zpráva o činnosti OBK 
7. Volba členů Rady sdružení 
8. Vystoupení hostů 
9. Různé 
10. Diskuze, závěr 

 
 

Ad 1/ Předseda sdružení Vladimír Měrka zahájil valnou hromadu, přivítal přítomné 
zástupce členských obcí  a představil a přivítal hosty. Omluvil oba pozvané hejtmany a 
některé poslance, kteří poslali písemně omluvu.Konstatoval, že je přítomno 83 zástupců 
členských obcí ze 128 členů a Valná hromada je tedy usnášeníschopná.  
Přítomné rovněž přivítala starostka hostitelského města Hrotovice Hana Škodová. 
 
Ad 2/ Volba předsednictva , návrhové a volební komise 
 
V.Měrka přednesl návrh Rady na pracovní předsednictvo:  
V.Měrka. B.Župa, J.Pospíchal, M.Šeiner. L.Veselý, J.Zahradníček, A.Mlynář- 
Nikdo nepodal protinávrh ani žádný doplňující návrh. 
 
Usnesení 1/VH170211 
Valná hromada schvaluje pracovní předsednictvo ve složení V.Měrka. B.Župa, J.Pospíchal, 
M.Šeiner. L.Veselý, J.Zahradníček, A.Mlynář 
 



 

 

Hlasování:  83,0,0 
 
Dalším návrhem Rady je předseda návrhové komise: B.Župa, další návrhy z pléna 
M.Svobodová, J.Soukup 
 
Usnesení 2/VH170211 
Valná hromada schvaluje návrhovou komisi ve složení – Bořivij Župa, předseda, Marie 
Svobodová, Jaroslav Soukup – členové 
 
 Hlasování: 83,0,0 
 
Rada navrhuje za předsedu mandátové a volební komise: E.Dračku, další návrhy z pléna 
M.Musil, P.Štefka 
 
Usnesení 3/VH170211 
 
Valná hromada schvaluje mandátovou a velbní komisi ve složení Emil Dračka, předseda, Miloš 
Musil a Pavel Štefka členové 
 
Hlasování: 83,0,0 

 
Ad 3/Zpráva předsedy o činnosti sdružení od posledního zasedání VH 

• VH – 8.4. v Hrotovicích – hlavní bod, schválení Memoranda o spolupráci, 
• Rada 8.4. v Hrotovicích- akce vyřazené počítače, schválení další školy na dotaci 

Oranžové učebny- ZŠ a MŠ Blatnice 
• Květen, červen- schůzky se senátorem Jonášem ohledně pokračování 

projednávání zákona o změně RUD, výběr dodavatele na bannery a zadání 70 
bannerů pro členské obce firmě Yashica na základě smlouvy o reklamě 
s Elektrárnou Dukovany 

• 31.8. Rada v Náměšti – hosté v.Jonáš, T.Julínek – formulace a podpis Prohlášen 
/je zveřejněno na webových stránkách/, doporučení na projekt na rok 2011/malá 
kom. technika/, příprava slavnostního zahájení Oranžové učebny 

• 14.9. – Oslavany, slavnostní zahájení projektu Oranžové učebny 
• 19.10.– slavnostní předání bannerů na infocentru EDU 
• Říjen, listopad – příprava workshopu pro učitele ZŠ – zdokonalení práce 

s multimediálními tabulemi v Náměšti /Osl. 
• 7.12. workshop – 40 učitelů ze ZŠ, 9,30-16 hodin 
• 10.12. zasedání rady Energoregionu v Náměšti nad Oslavou, rozpočet, výše 

členských příspěvků, plán akcí 
• 21.1. zasedání rady v Ivančicích, příprava  VH 17.2. 

 
 
Diskuze ke zprávě- vystoupil poslanec Pavel Kováčik, senátor Vítězslav Jonáš- podal 
informaci o zákonu o RUD,jeho schválení v senátu a proceuře ve sněmovně, dále 
hovořil o připravované energetické konferenci v Třebíči.  Poslanec František Bublan- 
podpora zákona o změně RUD s co nejdřívější účinností, Ladislav Jirků – zmínil 
nutnost podpory obou krajů , Hana Žáková, starostka obce Koněšín– potřeba 



 

 

systémových dotací do RUD, podpora snahy Rady ER o tyto finance, Jaroslav Soukup – 
podpora z kraje Vysočina dalšímu rozvoji jaderné energetiky, Aleš Ryšánek – hovořil 
stručně o koncepci energetiky JMK, místostarosta Hrotovic Antonín Mlynář – téma 
rozvoje jaderné energetiky, rozvoje EDU a bezpečnosti,  Petr Spilka – komentář 
k Memorandu, záměr bloku 5 Dukovany je zpracován, jde to pomaleji, než očekáváme, 
Dana Drábová- bezpečnost jaderné elektrárny, zvyšování výkonu – JEDU o 200 MW, 
nejpozději v roce 2025 se musí uvažovat o novém bloku do doby, než se začne 
odstavovat, nedovede si představit, že zároveň se budou připravovat 2 bloky JETE a 1 
blok JEDU  
V průběhu jednání přišel další zástupce členské obce a počet hlasujících se zvýšil na 84. 
 
Ad 5/ Zpráva revizní komise – zprávu přednesl předseda revizní komise Jaroslav Mojžíš a je 
v plném znění přílohou tohoto zápisu.  
 
Usnesení 4/VH170211 
 
Valná hromada schveluje zprávu revizní komise předloženou jejím předsedou Jaroslavem 
Mojžíšem na zasedání. 
 
Hlasování: 84,0,0 

 
Ad 6/ Zpráva o činnosti OBK /Občanské bezpečnostní komise/ - přednesl B. Župa, 
předseda OBK 
 
VH vzala na vědomí zprávu o činnosti OBK  
 

 
Ad 7/ Volba členů Rady sdružení- 
Předseda uvedl, že na zasedání Rady byly vzneseny  návrhy na zastoupení obcí v nově 
zvolené Radě za jednotlivé okresy: 

Třebíč:  Kralice nad Oslavou  , Náměšť nad Oslavou, Jaroměříce n/Rokytnou ,  Studenec,   
Dalešice,  Valeč  , Hrotovice               
Znojmo: Hostěradice, Miroslav, Moravský Krumlov, Vémyslice, Bohutice, Vedrovice,Višňové    
Brno-venkov: Ivančice. Vysoké Popovice, Nová Ves u Oslavan, Oslavany, Rosice, Tetčice, 
Zastávka u Brna   
Dále navrhl, aby volba členů rady proběhla aklamací., proti tomu nebyl vznesen žádný 
protinávrh.  
Rovněž proti přednesenému návrhu na zastoupení v radě nebyl vznesen žádný protinávrh ani 
doplňující návrh.  
 
Usnesení 5/VH170211 
 
Valná hromada Energoregionu 2020 volí do Rady Energoregionu 2020 tyto obce: 
Za okres Třebíč: Kralice nad Oslavou  , Náměšť nad Oslavou, Jaroměříce n/Rokytnou ,  
Studenec,   Dalešice,  Valeč  , Hrotovice  
Za okres Znojmo: Hostěradice, Miroslav, Moravský Krumlov, Vémyslice, Bohutice, 
Vedrovice,Višňové    



 

 

Za okres Brno-venkov:  Ivančice. Vysoké Popovice, Nová Ves u Oslavan, Oslavany,Rosice, 
Tetčice, Zastávka u Brna   
          
Hlasování:84 ,0,0     
                                                                 
 
Vzhledem k tomu, že vystoupení hostů proběhlo v diskuzi k bodu číslo 3, vyzval 
předseda přítomné ke všeobecné rozpravě.  
 
Nikdo z přítomných se do diskuze nepřihlásil, proto V.Měrka poděkoval všem za účast, 
popřál hodně úspěchů v působení na radnicích členských měst a obcí Energoregionu 
2020. 
Poté oficiálně  ukončil  zasedání Valné hromady Energoregionu 2020. 
 
 
 
Zapsala Marie Černá, tajemnice               Ověřili: Vladimír Měrka 
                                                                                Marek Šainer 
                                                                                 Jaroslav Pospíchal 
 
 
 


